
Protokoll Årsmöte, 

Örebro Konståkningsklubb 

Trängen, 20210602 

 

 

Årsmötets öppnande 

Ordförande Fredrik Öjdemark öppnade mötet och hälsade alla välkomna 

1§ Fastställande av röstlängd för mötet 

Närvarolista vid mötet. 

2§ Frågan om mötets stadgeenliga utlysning 

Inbjudan gått ut via laget.se, den 7/5. 

Stämman fann att mötets hade utlysts enligt stadgarna. 

3§ Fastställande av föredragningslista 

4§ Val av mötets ordförande samt sekreterare 

Ordförande: Fredrik Öjdemark, sekreterare: Lena Örman 

5§ Val av protokolljusterare tillika rösträknare 

Sophi Ioannidis 

6§ a. Verksamhetsberättelse 

 Ordförande presenterade årets verksamhetsberättelse. Sammanfattning i bilaga. 

     b. Fastställande av resultat och balansräkning, Ordförande presenterade årets resultat 

och balansräkning, se bilaga. 

7§ Revisorernas berättelse 

Revisorernas revisionsberättelse lästes upp. Se bilaga. 

8§ Ansvarsfrihet för styrelsen 2020 

Stämman beviljade ansvarsfrihet för styrelsen. 

9§ Fastställande av medlemsavgifter 

Inga ändringar i medlemsavgifter ska göras nu. 

10§ Fastställande av verksamhetsplan samt budget för det kommande året 

Ordförande presenterar verksamhetsplan samt budget för det kommande verksamhetsåret 

2020. Sammanfattning se bilaga.  

Stämman godkänner verksamhetsplan samt budget. 

Fredrik tar upp att stadgarna behöver ses över. 

 

Örebro

Konståknings

Klubb



11§ Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner 

Inga motioner inkommit. 

12§ Val av styrelse, revisor och valberedning 

Förslag till styrelse: 

• Lena Örman  kvarstår 1 år – ledamot/sekreterare 

• Åsa Säfström  kvarstår 1 år - ledamot 

• Emira Zeljkovic  omval 2 år - kassör 

• Fredrik Öjdemark  omval 2 år - ordförande 

• Tove Svensson  nyval 2 år - ledamot 

• Henric Norin omval 1 år – suppleant 

• Martin Aranda omval 1 år - suppleant  

Stämman godkänner val av styrelse. 

Revisor: Jenny Forsgren 

Stämman godkänner förslaget av revisor. 

Valberedning: Anneli Vikström och Johanna Johansson. 

Stämman godkänner förslaget av valberedning. 

13§ Övriga frågor 

 

* Tas upp att det behövs någon mer som skulle kunna hjälpa till med slipning av skridskor. 

Räcker inte riktigt till som det är nu med endast en person. 

Denna fråga tas upp på nästa styrelsemöte. 

*Fråga om hur det blir med tester, är det snart på gång? 

Svar: Nu ska det vara ok att genomföra tester igen. Kommer att bli till hösten. 

*Fråga om när det blir sommarläger? 

Svar: Planeras v 31,32 och 33. Inbjudan kommer inom kort. 

*Förfrågan om det skulle gå bra för föräldrar att få komma in i ishallen och titta nu när det 

har släppts på lite restriktioner? 

Svar: Fredrik kollar upp det och lägger ut information på laget.se 

*Information om att det kommer att bli olika utbildningar för tex ISUCALC under v 35. De vill 

ha in intresseanmälningar för hur många vi vill anmäla senast den 6/6. 

14§ Mötets avslutande 

Styrelsen tackar för året som gått. 

 
 



________________________   

Justeras 

Sophi Ioannidis   

 

 
________________________ ________________________ 

Sekreterare   Ordförande 

Lena Örman   Fredrik Öjdemark 

 

  



Bilaga Revisionsberättelse 

 

  



Bilaga verksamhetsberättelse 

  

   

   

Ordförande har ordet   
   

Hej,   

   

Under det år som gått har mycket kretsat runt COVID-19 hantering. Vi har dock lyckats ge många 

barn och ungdomar möjlighet att ändå träna konståkning under året.  

   

Jag vill framföra ett stort tack till alla som arbetat med föreningens verksamhet under det gångna 

året från åkare till tränare och föräldrar.   

  

   

Fredrik Öjdemark  

   

Ordförande   

     



  

  
   

Verksamhetsberättelse 2020  
   

Skridskoskola och Nybörjarkonståkning  
   

Under året har skridskoskola bedrivits vid 20 stycken tillfällen. Under våren med vanligt antal 

deltagare och under hösten begränsat till ca 25 barn per grupp och tillfälle pga restriktioner med 

COVID-19.  

Tränarna har gjort ett storartat jobb i att hjälpa alla barn eftersom föräldrar inte varit välkomna i 

ishallarna enligt Örebro kommuns riktlinjer.  

Deltagarna har delats in i olika grupper beroende på kunskaper.    

Vårterminen avslutades med en uppvisning i mars.  

Höstterminen avslutades i december, tyvärr utan avslutning med föräldrar pga COVID-19 men med 

egen uppvisning.   

  

Konståkning   
   

Under året har konståkning bedrivits i ishallen på Behrn arena och Trängen.    

   

Träningen har bestått av    

• Ordinarie isträning, januari-april fysträning och mentalträning   

• Isträning under maj-början av juni till en kostnad utöver terminsavgiften  

• Försäsongsträning under juni med aktiviteter såsom löpning, fysträning samt mentalträning   

• Under augusti månad hade vi sommarläger med isträning , fysträning och mentalträning   

• Under september-december ordinarie isträning, fysträning samt mentalträning   

• Under jullovet fick vi ställa in planerade ispass pga restriktioner från Örebro  

Kommun  

   

   

Grupperna har varit indelade enligt nedan:   

Totalt har klubben ca 45 tävlingsåkare och utöver det har vi ca 40 åkare som tränar minst två gånger 

per vecka.  

   

• A   



• Ring   

• Plus  

• Snöflinga   

• Diamant  

• Sol   

• Hjärta   

• Nybörjare 2 pass  

• Nybörjare fredag eller tisdag  

• Fortsättning  

• Nybörjarkonståkning  

• Veteranåkning  

   

  

Örebro konståkningsklubb har arrangerat :   
Pga COVID-19 har inga tävlingar arrangerats.   

  

Tävlingar  
Tävlingar  

Vi har haft deltagare på tävlingar i Elitserien, A-tävling, Klubbtävling samt  

Stjärntävling i början av året innan samtliga tävlingar ställdes in pga COVID-19.  Under hösten hade vi 

deltagare i Elitserien och A-tävling innan tävlingarna återigen  ställdes in pga COVID-19.   

Vi har efter det genomfört träningar med tävlingsinriktade inslag där åkarna genomfört sina program 

själva på isen och har videofilmats samt att åkaren fått omdömen från sina respektive tränare.  

  

Tester  

Vi genomförde ett testtillfälle under hösten för våra åkare.   

  

Läger   
Under sommaren arrangerades läger v.31-33 för både tävlingsåkare och fortsättningsåkare. Vi bjöd 

även in åkare från SK Tranan Hallsberg.  

  

Tränare  
Vi har idag flertal tränare som gjort ett fantastiskt arbeta under året. Pga COVID 19 har det varit 

begränsningar med utbildningstillfällen. Flera tränare har deltagit på digitala workshops via Svenska 

Konståkningsförbundet. Vi har även genomfört tränarmöte under året samt individuella möten med 

våra huvudtränare.  

  

  

Klubbens medlemsantal   
Medlemsantalet har under 2020 uppgått till 142 och ytterligare 220 föräldrar och åkare som är med i 

nybörjarkonståkning eller skridskoskola.  



   

Styrelsearbetet  
Styrelsen har haft 10 ordinarie styrelsemöten under 2020.   

  

Elitlicens  
För att föreningen skall få medverka på elitnivå har styrelsen förnyat elitlicensen.  

  

Övrigt    
Under året har föreningen genomfört att antal försäljningsaktiviteter. Föreningen har haft 

föräldramöte under hösten och våren för att presentera föreningens verksamhet och få fler föräldrar 

att engagera sig i de olika arbetsgrupper som vi har.  

  

Styrelsen 2020  
   

Fredrik Öjdemark    Henric Norin  Lena Örman   

Ordförande       Ledamot  Sekreterare  

   

Emira Zeljkovic     Åsa Säfström    

Kassör         Ledamot      

   

Martin Aranda    Maria Johansson  

Suppleant     Suppleant   
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